
Protokół  nr  XLIV / 10 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu 12 listopada 2010r. 
 
 

1.  Otwarcie  obrad  XLIV  Sesji   Rady Gminy  Brody. 

 
              Przewodniczący Rady Gminy p. Lech Kossak o godz. 1205 otworzył obrady XLIV 
Sesji Rady Gminy Brody.  
Na podstawie listy  obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo,  obecnych było 12 radnych.  
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 p. Dagmara Dobrzańska,  p. Andreas Gargalis, p. Marek Maszkowski, który zgłaszał, 
że się spóźni. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
 
Pani Skarbnik prosiła o ujęcie do porządku obrad dwóch uchwał w sprawie :  
-  zmiany uchwały nr XLIII/301/10 R.G. w spr. ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz 
   zwolnień od podatku od nieruchomości. 
-  zmiany uchwały nr XLIII/305/10 w spr. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich  
   i  robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 
Przewodniczący Rady prosił o  przegłosowanie kto jest za proponowanym porządkiem 
obrad z dodatkowymi uchwałami ? 
Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie. 
 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący spytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Radni nie zgłaszali uwag. 
Protokół został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 
 
3.  Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących komisji o działa- 
     niach  podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Rady : 

-  2.11.2010r. był na spotkaniu Komisji Spraw Społecznych 
-  5.11.2010r. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu 
-  8.11.2010r. w Urzędzie Gminy ustalał porządek obrad sesji 
-  11.11.2010r. uczestniczył w obchodach Święta Niepodległości. 
 
O godz. 1208 do  sali obrad wszedł radny p. Marek Maszkowski 
 
M. Tracz -  Komisja Spraw Społecznych  obradowała 2.11,2010r.   
Wnioski komisji są załączone do materiałów sesyjnych. 
 
Z. Bednarski – Komisja Budżetu miała posiedzenie 5.11.2010r., radni otrzymali wnioski 
na piśmie. 
 
T. Stojecki – Komisja Rewizyjna  przekazała również swoje wnioski na piśmie. 
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 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

     a/ programu współpracy Gminy Brody  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiota- 
         mi wymienionymi w art. 3 ustawy z dn.24.04.2003r. o działalności pożytku 
         publicznego i o wolontariacie w 2011.  

Pani Sekretarz prosiła, by radni nanieśli małe poprawki. Będzie zmiana kwoty z 62 tys. 
na 60 tys., w rozdz. VIII  ma być nr uchwały XLIII, w dalszej części tego § wykreślić 
podwójnie napisane „lub”. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
     b/ przyjęcia „Programu usuwania azbestu z terenu Gminy Brody za lata 2010 – 2032. 

Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Radni jednogłośnie głosowali za przyjęciem uchwały. 
 
     c/ określenia szczegółowych zasad, sposobów i trybu umarzania, odraczania terminu  
         spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilno- 
         prawny przypadających Gminie Brody lub jej jednostkom podległym oraz wskazania 
         organu do tego uprawnionego, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w  
         przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Pani Skarbnik poinformowała, że na  wniosek Komisji Budżetu ( p. R. Kowalczuka)  w  
§ 8 dopisano  pkt. 2 o treści: 
W przypadku wystąpienia okoliczności określonych w ust. 1 należność staje się 
wymagalna natychmiast wraz z odsetkami.. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały . 
Za przyjęciem uchwały głosowało  
11 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

     d/  określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 
          publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (13). 

    e/  współdziałania Gminy Brody z innymi jednostkami samorządu terytorialnego przy 
         realizacji przedsięwzięcia dot. projektu systemowego „Indywidualizacja procesu 
         nauczania i wychowania uczniów kl. I-III szkół podstawowych” w ramach priorytetu  
         IX,  Poddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (13). 

     f/  w spr. zmiany uchwały nr XLIII/301/10 R.G. w spr. ustalenia stawek podatku od  
         nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 
 
Pani Skarbnik –zapisy dotyczą budowli podlegają opodatkowaniu wtedy, gry prowadzona 
jest działalność gospodarcza. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 13). 
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        g/  nr  XLIV/312/10 w spr. zmiany uchwały nr XLIII/305/10 w spr. udzielenia dotacji 
             na wykonanie prac konserwatorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
             do rejestru zabytków. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany. 
Przewodniczący Rady odczytał  treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 1 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 

5.  Interpelacje  i zapytania radnych. 
 
Z. Bednarski jako przewodniczący Komisji Budżetu pragnie podziękować radnym, 
sołtysom, pracownikom Urzędu za współpracę . 
 
J. Falkiewicz korzystając z obecności na sesji radnego powiatowego p. Benedykta 
Szafrańskiego spytała : 
- co z remontem przystanku w Datyniu, 
- naprawą wjazdu do PGR 
- kiedy będą robione poprawki na drogach powiatowych. 
 
B. Szafrański odpowiedział : 
- droga miała być robiona, miał być wykonany wykonawca – to musi sprawdzić, 
- przystanki – to niekoniecznie zadanie powiatu, za wiaty nie ponoszą odpowiedzialności. 
To gmina otacza opieką przystanki, to nie sprawa powiatu, ale zapyta o to w  Starostwie. 
 
Wójt – zadbanie o  przystanki  leży w gestii  Gminy. Jeżeli były uszkodzenia przy budowie 
drogi to powinno poprawić Starostwo, a jeżeli nie, to  my się tym zajmiemy, gdy nam je 
przekażą. 
 
B. Szafrański uważa, że Powiat przychyli się do ich  przekazania . 
 
T. Stojecki  - zgłaszał do Z-ca,  Wójta, że na drodze w kierunku Rudni miały być 
wyrównane dziury, czy będzie to przed  zimą zrobione? 
 
Wójt – przekaże to Z-cy i powiadomimy o tym zainteresowanego i sołtysa. 
 
R. Kowalczuk – część mieszkańców Zasiek skierowało pismo do rady , dlaczego radni go 
nie otrzymali? 
Przewodniczący Rady – nie zaglądał do teczki, później pójdzie do Urzędu i zobaczy. 
 
6. Wolne wnioski.    

J. Olejnik – sołtys  Janiszowic  zwróciła się do B. Szafrańskiego . Do Starostwa zwrócili  
się z prośbą o remont drogi do Janiszowic, ale nie dostali odpowiedzi. Kiedy droga będzie 
zrobiona? 
 
B. Szafrański – jest to droga na granicy dwóch powiatów. 
Kończy się kadencja i niewiele może zrobić, nie ma nawet za co zrobić. Może  chociaż 
uda się poprawić pobocze. Sprawę przekaże p. Sokołowskiemu. 
 
A. Babiarz – sołtys Jezior Wysokich –spytał czy radni zwrócili uwagę na program  „Natura 
2000”, który obejmuje duży obszar naszej Gminy. Czy  przystąpienie do niego nie 
zablokuje pewnych spraw? 
Nie ma nigdzie informacji, że będzie to konsultowane ze społeczeństwem. 

Prosi , by przyszli radni zwrócili na to uwagę. 

 



 4 

Wójt stwierdził, że Wójtowie na spotkaniu odrzucili tę propozycję, wypowiedzieli się na ten 
temat negatywnie, ponieważ może to blokować inwestycje. 
 
7.   Podsumowanie działalności Rady za okres kadencji  2006 – 2010. 
 
Przewodniczący Rady dokonał podsumowania pracy rady za okres kadencji. 
Poinformował o frekwencji radnych na sesjach. 
Przedstawił najważniejsze  sprawy, którymi zajmowała się rada tj.  
- budowa drogi Brody – Datyń, 
- realizacja  sieci kanalizacyjnej 
- rewitalizacja parku, 
- działalność gabinetu stomatologicznego w Brodach. 
Radni zostawili zalążki pewnych zadań, które nowi radni będą mogli kontynuować. 
Pewnych spraw nie udało się zrealizować ze względu na brak środków. 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za współpracę. 
 
Wójt uważa, że wspólnie dokonali realizacji większości zadań jakie postawiono na 
początku kadencji. 
Wójt również podziękował wszystkim  za współpracę. 
 
B.Szafrański – wspólnie  zostawili trwały ślad w postaci drogi Brody-Datyń. Efektem 
wspólnych działań były zatoczki, zalanie bruku w Zasiekach oraz zakręt w Grodziszczu. 
Życzy wszystkim  poczucia spełnienia, by pozostawili po sobie trwały ślad w gminie. 
 
M. Tracz podziękował za współpracę  członkom komisji, pracownikom U.G.  
 
T. Stojecki – przyłączył się do podziękowań  
 

8. Zamknięcie obrad Sesji. 

O godz. 1305  Przewodniczący Rady p. Lech Kossak zamknął obrady XLIV Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

 


